
Драган Вранкић 

Питање постављено Савјету министара БиХ и Влади Федерације БиХ – „Шта је са изградњом 

граничног прелаза Бијача?“ 

 


